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1. Opening 

• De vergadering wordt geopend en bestuursleden stellen zich voor.  
• Een extra ALV is uitgeschreven omdat er bij de vorige ALV nog geen voorstel voor de 

Rhönrad groep was dat kon worden besproken. Het bestuur heeft gestreefd naar 
harmonisatie van contributies tussen Gymnet en Hercules. Dat is eerder al voor het 
turnen gebeurd.  

• De vereniging groeit en leert; online stemmen is nu mogelijk. De totale opkomst is 
daardoor hoog. 

2. Mededelingen 

• Aftreden Silvia: Silvia treedt af uit het bestuur vanwege een gevoel van onbehagen. Ze 
betreurt het dat er een brief is geschreven door het Rhönrad team namens haarzelf 
aan haarzelf als bestuur. Silvia vindt dat aftreden de enige passende oplossing is. Ze 
roept leden op om bestuurs- en verenigingstaken op zich te nemen. René vindt het 
jammer dat Silvia vertrekt. 

3. Ter besluitvorming 

3a. Vaststellen notulen vorige vergadering 

• M merkt op dat de contributie voor rhönrad destijds niet expliciet is vastgesteld, 
maar dat er wel goedkeuring was voor een inflatieverhoging. Ze wenst meer 
duidelijkheid over het inflatiepercentage.  
Antwoord: Spurd heeft voor 2024/2025 voor de zaalhuur een verhoging, inclusief 
inflatiecorrectie van 5% berekend. Daarnaast heeft het CBR een inflatie van 3,3% 
voor 2024 vastgesteld deze heeft betrekking op de overige kosten. 

• Er wordt aangegeven dat gestelde vragen tijdens de vorige ALV nog niet beantwoord 
zijn. De voorzitter leest de antwoorden voor. 

• De notulen worden vastgesteld. 

3b. Vaststellen contributie rhönrad 2024/2025 

• De voorzitter noemt dat het voorstel rekening houdt met betaalbaarheid, goed 
werkgeverschap en de verenigingsstructuur. Hij licht de uitgangspunten en 
uurtarieven toe. 

Tenslotte benadrukt de voorzitter dat wat er ook besloten wordt individuele leden altijd 
contact kunnen opnemen met het bestuur bij financiële problemen 
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Opmerkingen/vragen vanuit de zaal en online: 

• Gratis trainen op zondag was een compensatie voor vrijwilligerswerk (2 uur 
assistentie). Het was dus niet echt gratis. Vz: de term gratis is ongelukkig. 

• Vraag of 2 trainers op een groep van 7 turnsters toegestaan is. Er mogen 2 trainers 
zijn, maar slechts 1 wordt vergoed. Vz: dit kan in een duobaan vorm. Dus de kosten 
kunnen slechts door één trainer gedeclareerd worden. 

• Vraag of de KNGU-norm 1 trainer op 7-10 leden ook voor rhönrad geldt. Vz: Dit is een 
algemene norm, en de vereniging hanteert deze als uitgangspunt. 

• MvS: declareert zijn kosten niet, dus de zondagtraining is niet gratis; er zijn kosten die 
niet opgevoerd worden. De penningmeester vindt dat een goede nuance en vult aan 
dat goed werkgeverschap en toekomstgericht beleid belangrijk zijn voor de club. 

• Voorstel met terugwerkende kracht laten gelden vindt hij onaanvaardbaar, vooral 
voor de zondagtraining. 

• Vraagt of eerder bepaalde regels (vanuit Gymnet en Hercules) nog wel gelden. Vz: 
Een fusie betekent dat bestaande afspraken blijven gelden, tot dat je nieuwe 
afspraken maakt. 

•  Rhönrad-tarieven zijn niet gelijk aan turnen. Er wordt uitgelegd dat de uurtarieven 
gelijk zijn, maar dat jaarbedragen verschillen door het aantal trainingsweken (40 vs. 
43 weken) 

• Probleem lijkt vooral bij de zondaguren te liggen, niet bij de uurtarieven. 
• Er wordt gesproken over het betalen van hulpleiding uit de zak van hoofdtrainers. Dit 

zou buiten de club om geregeld moeten worden. 
• De afspraak over de zondag voelt voor haar oneerlijk ten opzichte van turnen, waar 

elk uur wordt betaald. 
• M: Er is een overeenkomst over de zondagtraining, maar deze is niet schriftelijk 

vastgelegd. 
• Vraag over stopzetten betaling hulpleiding. Dit komt door de 1-op-7-regel. 
• Waarom zijn rhönrad -tarieven gelijk aan turnen, terwijl de zaalhuur lager is en 

materiaal niet gekeurd hoeft te worden? De zaalbezetting bij rhönrad is lager, 
waardoor de kosten per deelnemer hoger liggen. 

• Er wordt gevraagd hoe we omgaan met de situatie als iemand zowel turnt als aan 
rhönrad doet. Aantal trainingsuren wordt per groep geteld. 

• Er wordt genoemd dat uurtarieven voor rhönrad alsnog verschillen van turnen. Wordt 
nagekeken. 
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De voorzitter sluit deze ronde van vragen en opmerkingen. Hij benadrukt nogmaals dat het 
voorstel eerlijk is ten opzichte van turnen. 

 

Stemronde: 

Er volgt een tegenvoorstel namens een deel van de aanwezige leden: contributieverhoging 
per 1 januari in te laten gaan en tot die tijd de zondag niet te belasten. Wel vanaf 1 
september met nieuwe uurtarieven werken. 

Dit tegenvoorstel wordt eerst in stemming gebracht. 

o Voor: 15 stemmen (12 zaal + 3 online).  
o Tegen: 33 stemmen (17 zaal + 14 volmachten + 2 online). 

Daarmee is dit voorstel verworpen. 

 

De voorzitter brengt het bestuursvoorstel in stemming zoals is gepubliceerd. 

o Voor: 33 stemmen (17 zaal + 14 volmachten + 2 online). 
o Tegen: 15 stemmen (12 zaal + 3 online). 

Daarmee is dit voorstel aangenomen. 

 

De voorzitter waardeert de inbreng van de leden en ziet dit als teken van een actieve 
vereniging. 

 

4. WVTTK 

Geen zaken. 

5. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten. 


